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Enkel fråga om hantering av rugbyplan

Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående hanteringen
av rugbyplan i Trelleborg.

Rugbyplanen låg i vägen för etableringen av Engelska skolan i Trelleborg. Vi var
kritiska till hur rugbyklubben Pingvin Rugby club fick dålig information och blev
tvungna att flytta på sig innan ny plan rugbyplan var byggd. Informationen vi fått av
styret efter det är att rugbyklubben är nöjd med hur den behandlats. Senast i våras
fick vi bilden från det politiska styret att rugbyklubben var nöjd. Den informationen
matchar inte fullt ut bilden man får i artikeln i Trelleborgs Allehanda den 23/7, även
om de kommunanställda på fritidsförvaltningen får beröm från klubben för att försöka
reda ut det hela så smärtfritt som möjligt.

Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen:

Anser du att det politiska styret hanterat frågan väl gällande rugbyplanen
och Pingvin Rugby club?
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